
Isaszegi Hétszínvirág Óvoda munkájának értékelése az intézményvezető nevelőtestület által 
elfogadott beszámolója alapján 

 

Az intézményvezető részletesen elemzi a 2018/19 éves munkatervében meghatározott feladatok 
teljesülését. 

Leírja a megvalósulás mértékét, a sikereket, megjelöli a fejlesztési területeket. Törekszik az 
okok feltárására, a fejlesztési irány kijelölésére.  

Az elmúlt nevelési évben továbbra is kiemelten kezelték az egyéni differenciált fejlesztés 
megvalósítását, a játékos tanulás érvényesülését. A gyerekek közösségfejlesztése érdekében 
megalapozott és következetesen betartott szabályrendszert dolgoztak ki.  

A nevelőtestület részletesen elemezte a gyermekek fejlődését nyomon követő értékelést 
korosztályonként és területenként. Sok kimagasló eredmény született. Továbbra is kiemelten 
kívánják kezelni a gyermekek akarati tulajdonságainak, finommotorikai, beszéd- és 
kommunikációs képességének fejlesztését.  

Elégedettségi mérés készült az óvodapedagógusok és a szülők körében. 

Mind a szülők, mind a pedagógusok kiemelten fontosnak tartották a felzárkóztatást és a 
tehetséggondozást, az előítélet-mentesség kezelését, a pedagógiai munka zavartalanságához 
szükséges eszközök biztosítását, a kulturált udvarias viselkedést. 

A szülők és pedagógusok elégedettek az intézményben folyó pedagógiai munkával. 

A beszámolóban bemutatták a személyi és tárgyi feltételeket, ismertették a megoldásra váró 
feladatokat. 

Az éves munkatervben tervezett közösségi programokat teljesítették, különös gondot 
fordítottak a hagyományápolásra, valamint új programok bevezetésére. 

Kapcsolatrendszerük jól működik. A bölcsődékkel való kapcsolattartás javítását fontosnak 
tartják. Nagy gondot fordítottak az óvoda – iskola közötti átmenet javítására, fejlesztésére. Nyílt 
napokat, szakmai megbeszéléseket, fórumokat szerveztek. Fontosnak tartották, hogy az 
óvodapedagógusok és a tanítók megismerjék egymás munkáját, ezért s nyílt napok helyett 
csoportonkénti játékos szakmai napokat tartanak. 

Megköszönjük az óvoda vezetőjének és testületének lelkiismeretes munkáját. A 2019-20-as 
nevelési évre sok sikert, jó egészséget kívánunk! 
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